
Jana Marková: Green Deal prý zrušit nejde,
protože už stál moc peněz.
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EU: Tenhle argument slyším čím dál častěji napříč politickým spektrem, a je to takový ten
alibismus zalíbit se všem. Jako my víme, že je to blbost, víme, že to nefunguje, víme, že
jsme jako Evropa emisně naprosto marginální, ale pojedeme hlavou do zdi klidně do
posledního Evropana.

To, že to stálo obří hromadu peněz je jasné, ale není to vůbec nic proti tomu, kolik nás to bude stát
ještě do budoucnosti. Do budoucnosti, která nás neposouvá vpřed, ale posílá do chudoby, dotační
spirály a závislosti na dovozu. Na dovozu ze zemí, které na nějaký Green Deal kašlou, nicméně
odmítají umřít hlady.

Zkrátka jak řekla naše dokonalá a nejúžasnější profesorka Danuše Neruduše (omlouvám se, ale já
prostě víc odstrašující a zároveň vypovídající příklad neznám), ty automobilové fabriky přece
nezkrachují, oni ty spalováky budou dál vyrábět pro jiné státy. Aha. Tak takhle to bude, řekla
ekonomka jedna fikaná.

Celý tenhle zelený blbinec není nic jiného, než masivní přerozdělování prostředků od těch co něco
mají k těm, kteří budou mít ještě víc, dokud ti první nebudou mít nic. Proto neustále stoupá počet
miliardářů a proto mizí střední třída.

Takže každý kdo nechcete skončit ve sdílené jeskyni se sdíleným kyjem, nevěřte prosím řečem, že
Green Deal nejde zastavit, ale je potřeba jej reformovat. Je to asi tak stejný nesmysl, jako reformovat
Evropskou unii směrem ke zdravému rozumu. Samozřejmě, že to zastavit můžeme. A každému, kdo
bude reagovat tím, jaké sankce nám Unie napaří říkám, že to není nic proti tomu, co nás bude stát
pokračování tohoto šílenství. A tanky na nás nepošlou, páč jim žádný nezbyly.
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